
1 

 

 

ZAPISNIK 46. LOČENE SKUPŠČINE 
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE SLOVENIJE 

ki je bila v sredo, 12. junija 2024 ob 17.00 uri, v skupnih prostorih ŠCUP, Čevljarska ulica 27, 6000 Koper.  
 
 
Prisotni poslanci: Matic Sečnik, Aljaž Dujc, Alan Kostelac, Igor Brdar, Andrej Fras, Mihail Pavlov, Dario Andrejevski, 
Amadej Jelen, Rebeka Žarković in Timon Popelar. 
Odsotni poslanci: Jakob Močnik in Kristjan Hrastnik. 
Ostali prisotni: Alen Mujkić, Amanda Teršar, Luka Mihalič. 

 
 
Predlagan  je naslednji dnevni red: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS  

3. Poročilo Generalne sekretarke ŠOS 

4. Poročilo Predsednika ŠOS 

5. Akti ŠOS 

6. Rebalans Finančnega načrta 2024 

7. Razno 

 

Ločeno sejo Skupščine Študentske organizacije Slovenije je vodil predsednik ŠZ ŠOUP, Alan Kostelac. 

1. Potrditev dnevnega reda 

 
Ugotovljeno je bilo, da je na seji prisotnih deset (10) članov ŠZ ŠOUP, kar pomeni, da je Skupščina ŠOS sklepčna in lahko 
veljavno sklepa. Na predlagan dnevni red ni bilo pripomb, predsednik je dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS  

3. Poročilo Generalne sekretarke ŠOS 

4. Poročilo Predsednika ŠOS 

5. Akti ŠOS 

6. Rebalans Finančnega načrta 2024 

7. Razno 

 
Sklep 45/1: 
Skupščina ŠOS potrdi predlagan dnevni red. 

 

ZA: 10 PROTI:0  VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
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2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS 
 
Poslanci ŠZ ŠOUP so v vpogled dobili zapisnik 45. seje skupščine ŠOS. Na zapisnik  ni bilo pripomb.  

 

Sklep 46/2: 

Skupščina ŠOS potrdi zapisnik 45. Skupščine ŠOS. 

 

ZA: 10 PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 
 

3.  Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS 

 

        Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP predal besedo Generalni sekretarki ŠOS. Amanda Teršar je predstavila finančno 

poročilo ŠOS za preteklo obdobje. Predstavila je poslovanje ŠOS in izvedene projekte. 

 

Seznanitveni sklep: 

Sklep 46/3: 

ŠZ ŠOUP se seznani s poročilom Generalne sekretarke ŠOS. 

 
 

4. Poročilo predsednika ŠOS 

 

Predsednik ŠZ ŠOUP je predal besedo predsedniku ŠOS, Luki Mihaliču.  Predstavil je poročilo o delovanju ŠOS. Orisal je 

delovanje delovnih skupin in izvedenih ter planiranih projektov ŠOS. 

 

Seznanitveni sklep: 

Sklep 46/4: 

ŠZ ŠOUP se seznani s poročilom predsednika ŠOS. 
 

 

5. Akti ŠOS 

 

Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP predal besedo predsedniku ŠOS in GS ŠOS. Podobno sta predstavila Pravilnik o 

delovnih razmerjih ŠOS in Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike Študentske organizacije Slovenije za 

študentske organizacije lokalnih skupnosti -1. Opredelila sta spremembe in dopolnitve Študentske Ustave 4. Predstavila sta 

nov Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo kršitev predpisov in zaščito prijaviteljev. 

 Po predstavitvi so poslanci zastavljali vprašanja. Nato je predsedujoči je na glasovanje dal sledeče sklepe:  
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Sklep 46/5: 

ŠZ ŠOUP potrdi Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS, kot sledi iz priloge. 

 

ZA:10  PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 

Sklep 46/6: 

ŠZ ŠOUP potrdi Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike Študentske organizacije Slovenije za 

študentske organizacije lokalnih skupnosti – 1, kot sledi iz priloge. 

 

ZA:10  PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 

 

Sklep 46/7: 

ŠZ ŠOUP potrdi Spremembe in dopolnitve Študentske ustave 4, kot sledi iz priloge. 

 

ZA: 10 PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 

 

Sklep 46/8: 

ŠZ ŠOUP potrdi Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo kršitev predpisov in zaščito prijaviteljev, kot sledi 

iz priloge. 

 

ZA: 10 PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 

 

 
6. Rebalans Finančnega načrta 2024 
 
Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP predal besedo GS ŠOS. Predstavila je spremembe v Finančnem načrtu 2024, kot 
sledi iz priloge. Po predstavitvi rebalansa je potekala razprava. 
 
Sklep 46/9: 

ŠZ ŠOUP potrdi rebalans Finančnega načrta 2024, kot sledi iz priloge. 

 

ZA: 10 PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet. 
 

7. Razno 

 
Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP zaključil 46. redno ločeno Skupščino ŠOS. 
 
 
 
                                                                                                                             Alan Kostelac, 
                                                                                                                                         predsednik ŠZ ŠOUP 
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Zapisnik 46. ločene Skupščine Študentske organizacije Slovenije 

 

 
 

Datum seje: 
 

 
 

 
Prisotni člani Študentskega zbora ŠOUM: 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Predsedujoča Študentskemu zboru 
ŠOUM: 

 
 

Sopredsedujoči Študentskemu zboru 
ŠOUM: 

 
 

Odsotni člani Študentskega zbora ŠOUM: 
 

 
Prisotni ostali:         

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

Četrtek, 13. junij 2024, ob 16.30 uri v dvorani Štuk, 
Gosposvetska cesta 83, 2000 Maribor 

 
 

 
1. Hriberšek Klara 

2. Kačičnik Jan  
3. Lešnik Asja 

4. Lipnik Ajda 
5. Lipovec Mo 

6. Majcen Iztok 

7. Obrul Leeloo 

8. Premrov Janik 
9. Pušnik Bakšič Nik 

10. Rogina Tevž 
11. Tanacek Žiga 

12. Turk Ajda 
13. Veit Neja 

14. Waldhutter Gašper 
15. Žilavec Maja 

 
 

 
 

Neja Veit 
 

 
Iztok Majcen 

 
 

 
 

Puklavec Tine, Stevanović Tamara, Šebjan Klavdija in 
Vogrinc Lana (opravičeno odsotni) 

 
David Bohar, predsednik ŠOUM 

Vid Pajer, sekretar na Oddelku za univerzitetno politiko in 

izobraževanje ŠOUM  
Zala Urbanija, podpredsednica ŠOUM in sekretarka na 

Oddelku za socialna in zdravstvena vprašanja ŠOUM 
Ajda Habjanič, sekretarka na Oddelku za interesne 

dejavnosti študentov ŠOUM 
Maja Komovec, generalna sekretarka ŠOUM 

Dejan Spital, svetovalec za odnose z javnostmi ŠOUM 
Luka Mihalič, predsednik ŠOS 

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS 
Simon Fridl, drugi član predsedstva ŠOS 

 
 

 
 

Seja se je pričela ob 16:33 uri. 
 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je pozdravila vse navzoče ter povedala, da se seja 46. 

ločene Skupščine ŠOS snema.  
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Povedala je, da se na seji Skupščine ŠOS glasuje z dvigom kartončka tako, da vsak poslanec Študentskega 

zbora ŠOUM dvigne glasovalni kartonček po vsakem predlaganem sklepu in tako glasuje z ZA, VZDRŽAN ali 

PROTI. 

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je člane Študentskega zbora ŠOUM seznanila, da so na sejo 

skupščine ŠOS vabljeni tudi: predsednik ŠOUM, sekretarji ŠOUM, direktor ŠOUM, generalna sekretarka ŠOUM, 
svetovalec za odnose z javnostmi ŠOUM in drugi član Predsedstva ŠOS ter generalna sekretarka ŠOS in 

predsednik ŠOS.  
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je preverila sklepčnost. Povedala je, da so se od seje 
opravičili Drago Žura, direktor ŠOUM, Puklacev Tine, Stevanović Tamara, Šebjan Klavdija in Vogrinc Lana, člani 

Študentskega zbora ŠOUM.  
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je prisotnih 15 od 19 članov Študentskega 
zbora ŠOUM ter da je 46. ločena Skupščina ŠOS sklepčna. 

 
 

 
Točka 1: Potrditev dnevnega reda 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je povedala, da so člani Študentskega zbora ŠOUM prejeli 

vabilo za današnjo ločeno skupščino po elektronski pošti.  

 

Predlagani dnevni red:  
 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 45. Skupščine ŠOS 

3. Poročilo generalne sekretarke ŠOS 
4. Poročilo predsednika ŠOS 

5. Akti ŠOS 
6. Rebalans Finančnega načrta 2024 

7. Razno 
 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 
Sklep 46/01: 'Skupščina ŠOS potrjuje dnevni red 46. Skupščine ŠOS.' 

 
Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep soglasno sprejet. 

 
 

 

Točka 2: Potrditev zapisnika 45. Skupščine ŠOS 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je odprla razpravo o zapisniku 45. Skupščine ŠOS. Na 
omenjen zapisnik niso bile podane pripombe oziroma popravki.  

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 
Sklep 46/02: 'Skupščina ŠOS potrjuje zapisnik 45. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.' 

 
Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep soglasno sprejet. 

 
 

 
Točka 3: Poročilo generalne sekretarke ŠOS 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je predala besedo Amandi Teršar, generalni sekretarki ŠOS. 

 
Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je pozdravila vse navzoče in podala poročilo za prve tri mesece 

opravljanja funkcije generalne sekretarke ŠOS. Povedala je, da so se Strokovne službe ŠOS ukvarjale predvsem 

z javnim naročilo za podaljšanje vzdrževanja sistema evidence študentskega dela - EDI, ki so ga začeli v prvem 

tednu po začetku mandata. Postopek javnega naročila so zaključili z ne izbiro ponudnika. Na razpis se je  
prijavilo eno podjetje, ki za ŠOS že opravlja tovrstno storitev. Ponudnik ni bil izbran, saj v proračunu, ki je bil 

sprejet na Skupščini ŠOS, ni bilo zagotovljenih potrebnih finančnih sredstev za izvajanje omenjenega razpisa. 
Posledično so razpis zaključili in pripravili rebalans finančnega načrta. Prav tako je povedala, da strokovne 

službe ŠOS izvajajo podporo pri vpisu, po pogodbi za Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in inovacije. 
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Pripravljajo tudi drugo pogodbo za pomoč oziroma podporo za vpis v študentske domove. V postopku pogajanj 
je tudi nova pogodba s poslovnim partnerjem Telekom Slovenija in pogodba za sodelovanje v okviru dogodkov  

študentskih organizacijah in Škisovi tržnici.  
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Sklep 46/03: 'Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Generalne sekretarke ŠOS.' 

 

  
Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  

 
 

 
Točka 4: Poročilo predsednika ŠOS 

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je predala besedo Luki Mihaliču, predsedniku ŠOS. 

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je pozdravil vse navzoče in predstavil poročilo o delu predsednika ŠOS. Ob 

pričetku mandata predsednika ŠOS je prevzel naloge in sestanke, ki zadevajo predloge Zakona za urejanje 

položaja študentov (ZUPŠ-2). Predstavniki ŠOS so uspeli skleniti dogovor s predsednico Državnega zbora RS, 

da bo predsednica DZ RS vložila predloge sprememb in dopolnitev omenjenega zakona in ga tudi kot prva 

podpisala. Ob prihodu na funkcijo predsednika ŠOS so bile izvedene vse primopredajne aktivnosti. Prav tako je 

povedal, da sodelujejo s Svetom Vlade RS za mladino, Svetom Vlade RS za študentska vprašanja in delovnimi 

skupinami MVZI ob sodelovanju  s predstavniki SVIZ-a. Opravil je vse protokolarne sestanke z vsemi rektorji 

univerz in pristojnimi ministrstvi. Prav tako je redno odgovarjal na novinarska vprašanja, podajal izjave za 

medije, odgovarjal na vprašanja glede študentske prehrane, sodeloval v različnih razpravah, okroglih mizah in 

drugih dogodkih, ki so povezane s študenti in mladimi.  

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Sklep 46/04:  'Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednika ŠOS.' 

  
Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  

 
 

Točka 5: Akti ŠOS 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je predala besedo Luki Mihaliču, predsedniku ŠOS, da 

predstavi spremembe na področju Aktov ŠOS.  

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je predstavil spremembe in dopolnitve Študentske ustave 4. V spremembe in 

dopolnitve ustave so vključene pobude in priporočila Računskega sodišča.  

Žiga Tanacek, poslanec Študentskega zbora ŠOUM, je prosil za obrazložitev pomena strateškega načrta. 

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je povedal, da strateški načrt zajema načrtovanje Študentske organizacije 

Slovenije  za daljše časovno obdobje.  

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 
 

Sklep 46/05:  'Skupščina ŠOS potrdi Spremembe in dopolnitve Študentske ustave 4, kot sledi iz priloge.' 

  

Izid glasovanja: Za: 15   Proti: 0  Vzdr.: 0 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  
 

 

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je predstavil Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike 

Študentske organizacije Slovenije za študentske organizacije lokalnih skupnosti - 1. V omenjenem pravilniku se 

spreminja sledeče in sicer, da bodo imeli študentski klubi možnost  vključitve članov v katerikoli klub in da se 

bo sam proces vključitve članov digitaliziral. V praski članom tako ne bo potrebno fizično prinašati potrdil o 

vpisu, ampak bo izmenjava podatkov potekala preko eVŠ portala.  

Žiga Tanacek, poslanec Študentskega zbora ŠOUM, je vprašal, zakaj je predstavljena sprememba pravilnika 

potrebna  in kako se bo to odražalo v praksi? 
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Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je povedal, da bo uvedba digitalizacije lažja za študentske klube. V praksi bodo 

klubi dobili podatke iz evidence eVŠ portala. Tisti, ki pa se bodo želeli vpisati, pa bodo morali v vsakem primeru 
izpolniti prijavnico.  

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Sklep 46/06:  'Skupščina ŠOS potrdi Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike Študentske 

organizacije Slovenije za študentske organizacije lokalnih skupnosti – 1, kot sledi iz priloge.' 

  

Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  

 
Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je dopolnila odgovor na vprašanje glede digitalizacije in povedala, 

da nekateri zavodi ne izdajajo več potrdil o vpisu, zato so se odločili za digitalizacijo. S spletnimi prijavnicami 
bo študent izpolnil podatke in na podlagi EMŠO številke bi  sistem dostopal do eVŠ portala, ki bo le-ta vrnil 

podatek ali ima študent status.  
 

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je predstavila Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo 
kršitev predpisov in zaščiti prijaviteljev. 

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Sklep 46/07:  'Skupščina ŠOS potrdi Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo kršitev predpisov in 

zaščito prijaviteljev, kot sledi iz priloge.' 

  

Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  
 

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je predstavila Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS. Pravilnik o 
delovnih razmerjih ŠOS določa pravice, obveznosti in odgovornosti, ki jih imajo delavci in delodajalec pri 

sklepanju, trajanju in prenehanju delovnega razmerja v skladu z določbami Zakona o delovnih razmerjih. 
 

 
Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

Sklep 46/08:  'Skupščina ŠOS potrdi Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS, kot sledi iz priloge.' 

  

Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  
 

 
 

Točka 6: Rebalans finančnega načrta 2024 
 

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je predstavila Rebalans finančnega načrta ŠOS za leto 2024. 
Povedala je, da je pripravila rebalans finančnega načrta za zagotovitev potrebnih sredstev za izvajanje 

vzdrževanja evidence študentskega dela - EDI. Rebalans ni bil spremenjen ampak je bil pripravljen na novo. 
Glavna razlika je, da je za osnovo tega finančnega načrta upoštevana 10% višja koncesijska dajatev. Ena večjih 

sprememb je, da so bila odvzeta sredstva iz postavke digitalizacije internega portala ŠOS. V rebalansu 
finančnega načrta so tudi predvidena tri nove zaposlitve oziroma delovna mesta, za kar se bodo posledično 

ustvarila  tri nova stroškovna mesta in zagotovila potrebna finančna sredstva za njihovo delovanje.  
 

Leeloo Obrul, poslanko Študentskega zbora ŠOUM, je zanimalo,  zakaj so potrebne tri nove zaposlitve oziroma 
delovna mesta in katera področja bodo pokrivala? 

 
Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je povedala, da nove zaposlitve vključujejo svetovalca za odnose z 

javnostmi. V preteklosti so omenjeno delo opravljali študenti, ki jim je pogostokrat  manjkalo dobro delovanje 
in poznavanje vsebin. Posledično so se na podlagi navedene ugotovitve odločili, da je to delovno mesto nujno 

potrebno. Drugo delovno mesto bi predstavljal svetovalec za področje mladinske in mednarodne politike, ki bi 
skrbel za prepoznavnost ŠOS-a. Omenjeno delo je vsebinsko in so ga v preteklosti opravljali različni člani in 

svetovalci, za kar posledično manjkajo mnenjski dokumenti. Tretjo zaposlitev bi predstavljal svetovalec za 

povezovanje delovanja ŠOS in OO ŠOS, ki bi povezoval in sinhroniziral delovanje vsake študentske organizacije 

in njihovih notranjih aktov. Poudarila je, da ŠOS dveh delovnih mest ni pokrival in prepoznana je bila potreba 
po kreiranju delovnih mest. Eno delovno mesto pa bo namesto študenta opravljala zaposlena oseba. Delovna 

mesta niso vezana na mandat, ampak gre za redno obliko zaposlitve.  
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Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep: 
 

Sklep 46/09:  'Skupščina ŠOS potrdi Rebalans finančnega načrta 2024.' 

  

Izid glasovanja: Za: 15  Proti: 0  Vzdr.: 0 

 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.  
 

 
 

Točka 7: Razno 
 

Neja Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, se je zahvalila za udeležbo in zaključila 46. ločeno Skupščino 
ŠOS. 

 
 

Seja se je končala ob 17:05 uri. 
 

 

 
 

Zapisala: Maja Frangež 

 

 
    

 

 

Študentska organizacija Univerze v Mariboru 

                                                                                                          Študentski zbor 

 

                                 Neja Veit, predsednica  



SKUPŠČINA   

 Datum: 26. junij 2024, 

 Začetek seje: 19.04  

Konec seje: 19.32  

Zapisnik 46. seje Skupščine  

Študentske organizacije Slovenije,  

ki je potekala ločeno in preko spletne platforme ZOOM.  

Prisotni člani Skupščine ŠOS:   

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani (34): Tim Kalan, Metod Cvetko, 

Debeljak Martin, Alja Dobnik, Matic Jelen, Matej Igličar, Jenko Nejc, Nedžad Kanurić, Jernej  

Kavčič, Jure Kavčič, Klančar Gabriel, Tim Kržič, Rok Kuralt, Peter Alojz Marn, Urška Matejčić, 

Matej Matos,  Kevin Mekicar, Špela Naglič, Lan Patrick Pal, Urban Pečoler, Mercedes Polajnar, 

Matevž  Skender, Kristjan Slunjski, Lana Svečko, Nika Štrekelj, Lara Tepeš, Tjaša Tomše, Anže 

Tratar, Aneta Velkova, Domen Vrhovnik, Katarina Vršič Riedl.   

Priloge:   

 Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS 2024, 

 Zapisnik 45. seje Skupščine ŠOS,  

 Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa OO ŠOS za ŠOLS,  
 Pravilnik o vzpostavitvi poti za prijavo kršitev predpisov in zaščiti prijateljev, 

 Akt o spremembah in dopolnitvah ŠU4D,  
 Finančni načrt ŠOS 2024-2,  

 Finančni načrt ŠOS 2024, 
 Vabilo na 46. sejo Skupščine ŠOS. 

Luka Mihalič, predsednik Študentske organizacije Slovenije (v nadaljevanju ŠOS), je  pozdravil 

članice in člane skupščine ter ostale prisotne. 

Preverjanje prisotnosti:  

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani: 34 prisotnih članov   



Predsednik ŠOS je ugotovil, je posamezno telo, ki je sestavni del Skupščine sklepčno, kar 

pomeni, da lahko veljavno odloča.  

AD 1. Potrditev dnevnega reda  

Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda;  

2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS; 

3. Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS; 

4. Poročilo Predsednika ŠOS; 

5. Akti ŠOS;  

6. Rebalans Finančnega načrta 2024; 

7. Razno  

Predsednik ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP 1: »ŠZ ŠOU potrjuje dnevni red 46. Skupščine ŠOS«  

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 34 0  0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

AD 2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS  

Luka Mihalič, predsednik Študentske organizacije Slovenije, je odprl razpravo o zapisniku  45. 

Skupščine ŠOS. Na omenjen zapisnik niso bile podane pripombe oziroma popravki.  

Predsednik ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 2: »SZ ŠOU potrjuje zapisnik 45. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.« 
 

 

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 



 34 0  0 

 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

AD 3. Poročilo generalne sekretarke ŠOS  

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je predal besedo Amandi Teršar, generalni sekretarki  ŠOS.  

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, zbrane lepo pozdravi in predstavi Finančno poročilo 

ŠOS in Rebalans. Pri poročilu pove, da je organizacija v prejšnjem letu  poslovala s prihodki 

nad odhodki. V lanskem letu so izpeljali veliko projektov, prav tako veliko  njih v sklopu Dijaške 

organizacije Slovenije (DOS). Prav tako poslancem na kratko predstavi delo Predsedstva DOS 

v zadnjih mesecih ter izpostavi večje projekte. Nadalje pove tudi kaj so bili povodi za 

spremembe aktov, ki jih bodo poslanci sprejemali v nadaljevanju. Poslancem se zahvali za 

pozornost. 

Amanda Teršar ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.   

Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep: 

»ŠZ ŠOU se seznani s poročilom Generalne sekretarke ŠOS.« 

 

 

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 

 34 0  0 

 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 
 

 
AD 4. Poročilo Predsednika ŠOS  
 

Amanda Teršar preda nazaj besedo Luki Miheliču, predsedniku ŠOS. Luka Mihalič poslancem 



predstavi novo strukturo dela na ŠOS. Pove kakšen je način dela, koliko sestankov imajo na 

teden, katere teme obravnavajo in katere spremembe so oz. še bodo vpeljali pod njegovim 

vodstvom. Izpostavi tudi, da Predsedstvo odlično deluje tudi s strokovnimi sodelavci na ŠOS. 

Nadalje poslancem pove na katerih področjih oz. tematikah so bili trenutno najbolj aktivni in 

predstavi tudi pogovore oz. sestanke, ki jih je Predsedstvo ŠOS opravilo z drugimi akterji, med 

njimi še posebej izpostavi sestanke s področnimi ministrstvi. Pove, da je ŠOS veliko energije 

namenilo tudi medijski izpostavljenosti. Na koncu tudi sam doda še nekaj besed o novih aktih, 

ki so jih poslanci sprejemali v nadaljevanju in oriše ozadje oz. zakaj se je pojavila potreba po 

le-teh. Prav tako tudi sam na hitro predstavi Rebalans in izpostavi ključne spremembe v 

primerjavi z obstoječim Finančnim načrtom.  

Predsednik ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

»ŠZ ŠOU se seznani s poročilom Predsednika ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 34 0 0 

 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
AD 5. Akti ŠOS 

 
Predsednik in Generalna sekretarka še enkrat poslancem na kratko predstavita vsebino aktov, 
ki jih je Študentski zbor sprejemal. Prav tako se je podal proceduralni sklep, da vse akte 

sprejme skupaj z enim glasovanjem. Predlogu ni nihče nasprotoval.  

Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep: 

»ŠZ ŠOU potrdi vse predlagane akte ŠOS, kot sledi iz priloge.« 
 

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 34 0  0 

 

 

Sklep je sprejet.  



AD 6. Rebalans finančnega načrta 2024 

Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

»ŠZ ŠOU potrdi rebalans Finančnega načrta 2024, kot sledi iz priloge.« 
 

 

ŠZ ŠOULJ  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 34 0  0 

 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

AD 7. Razno  

Luka Mihalič odpre razpravo pod točko razno. Ker ni bilo nadaljnje želje po razpravi ob 19:32, 
predsednik zaključi 46. skupščino ŠOS.  

 

                 Ljubljana, 26. 8. 2024 

 

 

                 Zapisnik napisal:        Zapisnik potrjuje: 
 

                 Tajnik Študentskega zbora     Predsednik Študentskega zbora 
 
 

       ŠOU v Ljubljani          
        Oskar Škulj       Matej Igličar 

 

 



Datum: 27. junij 2024  

Začetek seje: 18.02  

Konec seje: 18.36  

                                                           Zapisnik 46. ločene seje  

                                                   Študentske organizacije Slovenije,  

               ki je potekala preko spletnega platforme Zoom   

Prisotni člani Skupščine ŠOS:   

Prisotni svetnika sveta ŠOLS in zveze ŠKIS (38):  

-02 regija  

Zala Kostric (Klub študentov Lendava), Matija Zavasnik (Študentski klub Slovenskih goric),  

Brina Godec (Prleški študentski klub), Janja Orovič (Klub ptujskih študentov), Ines Tomažič 

(Klub študentov Slovenska Bistrica), Domen Rituper  (Klub prekmurskih študentov), Klara 

Branda (Klub ormoških študentov), Nina Klemenčič  (Študentsko-mladinski klub Klinka), Nika 

Lesjak (Klub študentov Ruš, Selnice in Lovrenca) 

-03 regija  

Patricija Furman (Klub študentov Dravinjske doline), Tim Koželj (Klub študentov občine Celje),  

Leon Čepin (Klub študentov šmarske regije in Obsotelja), Andraž Terbovšek (Klub  

zgornjesavinjskih študentov), Januš Suša (Laški akademski klub), Nika Kolar (Študentski klub 

mladih Šentjur), Lovro Čeh Brežnik  (Študentski klub Žalec), Martin Golob (Šaleški študentski 

klub).   

-Dolenjska regija  

Živa Rac (Klub kočevskih študentov), Inja  Jankovič (Klub posavskih študentov), Oskar Kovič 

(Klub študentov občine Trebnje), Metka Gorše (Ribniški študentski klub), Tin Vurnek 

(Študentski klub Sevnica). 

-Gorenjska regija 

 

 



Miha Žagar (Klub jeseniških študentov), Irena Bogataj (Klub radovljiških študentov), Hana  

Čadež (Klub študentov Kranj),Lina Mešič (Klub tržiških študentov), Jan Pipp (Klub škofjeloških 

študentov).   

-Osrednja regija  

Živa Bučar (Klub litijskih in šmarskih študentov) Gaj Kren Gorše (Klub logaških študentov), 

Lovro  Sukič (Klub vrhniških študentov), Nikita Čuček (Notranjski študentski klub),  

-Primorska regija  

Sabina Japić (Klub goriških študentov),  Mateja Vojska (Klub idrijskih študentov), Agnes 

Kreševič (Klub študentov Ilirska Bistrica), Anamarija Bažec (Klub študentov občine Piran), Lea 

Mekina (Klub študentov občin  Postojna in Pivka), Matis Ukmar (Klub študentov Sežana) Matic 

Trpin (Klub tolminskih študentov).   

 

Priloge:   

- Vabilo na 46. sejo Skupščine ŠOS 

- Zapisnik 45. seje Skupščine ŠOS 

- Akt o spremembah in dopolnitvah Študentske ustave- ŠU4D 

- Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa OO ŠOS za ŠOLS-1 

- Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS 

- Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo kršitev predpisov in zaščiti prijaviteljev 

- Finančni načrt ŠOS 2024 

- Finančni načrt ŠOS 2024-2 

 

 

 

 

 



Lucija Sevšek, predsednica Študentske organizacije lokalne skupnosti (v nadaljevanju ŠOLS), 

je  pozdravila članice in člane skupščine ter ostale prisotne na 46. seji Skupščine ŠOS (v  

nadaljevanju Skupščine).  

Preverjanje prisotnosti:  

Svet študentske organizacije lokalne skupnosti: 37 prisotnih članov  

Predsednica ŠOLS je ugotovila, da je predstavniško telo Svet ŠOLS sklepčno, kar pomeni, da 

lahko veljavno odloča.  

AD 1. Potrditev dnevnega reda  

Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda  

2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS  

3. Poročilo Generalne sekretarke ŠOS  

4. Poročilo Predsednika ŠOS  

5. Akti ŠOS   

6. Rebalans finančnega načrta  

7. Razno  

 

Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP 1: »Svet ŠOLS potrjuje dnevni red 46. Skupščine ŠOS: 

1. Potrditev dnevnega reda  

2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS 

3. Poročilo Generalne sekretarke ŠOS  

4. Poročilo Predsednika ŠOS  

5. Akti ŠOS   

6. Rebalans finančnega načrta  

7. Razno« 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 37  0  0 



 

 

Sklep je sprejet.  

AD 2. Potrditev zapisnika 45. seje Skupščine ŠOS  

Lucija Sevšek, predsednica Študentske organizacije Slovenije, je odprla razpravo o zapisniku  

45. Skupščine ŠOS. Na omenjen zapisnik so bile ugotovljene pomanjkljivosti, zato je 

predsednica predlagala, da se zapisnik umakne in se o njem ne glasuje. 

Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji proceduralni sklep: 

 

PROCEDURALNI SKLEP: »Svet ŠOLS umika zapisnik 45. Skupščine ŠOS in o njem 

ne bo glasoval.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  

 

PROTI  VZDRŽAN 

 37  0  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

AD 3. Poročilo generalne sekretarke ŠOS  

Lucija Sevšek, predsednica ŠOLS, je predala besedo Amandi Teršar, Generalni sekretarki  

ŠOS.  

Amanda Teršar je povedala, da so s strokovnimi službami izvedli javno naročilo za vzdrževanje 

sistema. Evidenco študentskega dela EDI je bilo izdano čisto na začetku njenega mandata. Ta 

sistem deluje zato, da beleži delovne izkušnje dela, narejenega na napotnico in ker  je potekla 

pogodba z obstoječim so odprli novega, ker v proračunu ni bilo dovolj visokih zagotovljenih 

sredstev za ponudbo, ki je prispela in niso mogli izbrati, čeprav je bila ta dopustna in so 

postopek zaključili brez izbire ponudnika. Naslednji teden bodo z novo pravno službo začeli 

delati na tem, da bodo lahko sistem še naprej vzdrževali. Eno izmed drugih ključnih zadev, s 

katerimi so se ukvarjale strokovne službe, je podpora pri vpisu na terciarne študijske programe 

in podporo pri vpisu v študentske domove, ki se bo začela izvajati v poletnih mesecih. Pripravila 



je tudi nov rebalans proračuna ki ga bomo obravnavali v nadaljevanju. 

Lucija Sevšek ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.   

Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP 2: »Svet ŠOLS se seznanja s poročilom generalne sekretarke ŠOS.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38 0  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

AD 4. Poročilo Predsednika ŠOS 

Lucija Sevšek, predsednica ŠOLS, je predala besedo Luki Mihaliču, Predsedniku ŠOS.  

Luka Mihalič je povedal, da je njegova predhodnica ob koncu njenega mandata predlagala 

zakon o urejanju položaja študentov, zato se je njegovo mandatno obdobje začelo pestro. Do 

sedaj so opravili vse sestanke s pristojnimi oziroma resornimi ministrstvi, poslanskimi skupinami 

in ostalimi deležniki ki so relevantni za sam zakon, tekom usklajevanja pa so uspeli doseči 

konsenz oziroma zaključek s predsednico državnega zbora, da ko bo zakon usklajen z vsemi 

deležniki oziroma vsemi poslanskimi skupinami, da bo predsednica državnega zbora 

prvopodpisana. Ob prihodu na funkcijo je opravili vse menjave v svet vlade za mladino, svet 

vlade za študentska vprašanja, različnih delovnih skupinah. V delovnem tednu v skupini za 

prenovo zakona o visokem šolstvu pa je takoj po izvolitvi opravil vse predstavitvene oziroma 

protokolarne sestanke z vsemi ministrstvi, direktorji zasebnih in javnih univerz, ostalimi 

relevantnimi deležniki. Luka Mihalič je povedal, da redno odgovarja na vsa novinarska 

vprašanja, pisno, izjave za televizijo, radio, izvaja predstavitve na fakultetah, ki so vezane na 

samo študentsko prehrano. Povedal pa je tudi, da je bilo kar nekaj novinarskih konferenc in 

okroglih miz, pomoč pri oblikovanju vsebin za socialna omrežja in odzive za javnost pa seveda 



spremljanje splošnega dogajanja mladih in študentov. 

Lucija Sevšek ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.   

Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

 

SKLEP 3: »Svet ŠOLS se seznanja s poročilom Predsednika ŠOS.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38 0  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

AD 5. Akti ŠOS  

Luka Mihalič je predstavil spremembe in dopolnitve študentske ustave ki so vezane eksplicitno 
na priporočila računskega sodišča. Povedal je, da sta glavni zadevi glede strateškega načrta in 
finančnega načrta. Povedal je, da se bo finančni načrt sprejemal vnaprej in da se bo strateški 

načrt pripravljal za vse entitete. Tukaj pa je izpostavil to, da so se na ravni ŠOS zavzeli oziroma 
so upoštevali raznolikost vseh organizacijskih oblik ŠOS, ter zapisali tudi prehodne in končne 
določbe, do kdaj je potrebno zadeve implementirati. Povedal je, da si želijo, da na podlagi 

priporočil računskega sodišča uredi najprej kot krovno organizacijo Študentsko organizacije 
Slovenije in potem ločeno parcialno po entitetah.  

Nadaljevala je Amanda Teršar, ki je povedala, da Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS ureja 
pravice in dolžnosti ŠOS-a do njihovih zaposlenih, podrobneje opredeljuje stvari ki so 
opredeljeni v sistemizaciji v njihovih pogodbah o zaposlitvi, je to nek dodatek, ki ga prej ni bilo 
opredeljenega na ta način, in prosijo da ga sprejmete. 

Povedala je tudi, da je drugi Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo kršitev predpisov 
in zaščiti prijaviteljev dokument, ki ga moramo imeti zato ker smo zavezanci po Zakonu o 

integriteti in preprečevanju korupcije. Povedala je, da je eden izmed pravilnikov ki ga morajo 
imeti vse entitete, tako da bo prilagojen tudi za ŠOLS iz strani ŠOS-a.  Povedala je, da je to 
namenjeno zaščiti žvižgačev. Opredeljuje način, kako se poda občutljive informacije glede 

organizacije, s katero je nekdo pogodbenem razmerju in da je pri tem zaščiten. Amanda Teršar 
je povedala, da je na ŠOS-u morala imenovati zaupnika pravic žvižgačev in namestnika zaupnika 
pravic žvižgačev in je to ena izmed obvez, ki jo morajo izpolniti.  



Tretji je bil predstavljen Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa organizacijske oblike ŠOS za 
ŠOLS. Spreminja se minimalno v točkah, ki omogočajo vzpostavitev digitalnega preverjanja 

članstva skozi osebno privolitev z dostopanjem do evidenc. 

Lucija Sevšek ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.   

Predsednica ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:  

 

SKLEP 4: »Svet ŠOLS sprejema Pravilnik o delovnih razmerjih ŠOS kot sledi iz 

priloge.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38  0  0 

 

 

Sklep je sprejet. 
 

Predsednica ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:  

 

SKLEP 5: »Svet ŠOLS sprejema Pravilnik o ohranitvi in izgubi statusa OO ŠOS za 

ŠOLS-1 kot sledi iz priloge.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38  0  0 

 

 

Sklep je sprejet. 

 
 Predsednica ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:  
 



SKLEP 6: »Svet ŠOLS sprejema Pravilnik o vzpostavitvi notranje poti za prijavo 

kršitev predpisov in zaščito prijaviteljev kot sledi iz priloge.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38  0  0 

 

 

Sklep je sprejet. 
 

Predsednica ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:  

 

SKLEP 7: »Svet ŠOLS sprejema spremembe in dopolnitve Študentske ustave-

ŠU4D kot sledi iz priloge.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38  0  0 

 

 

Sklep je sprejet. 

AD 6. Rebalans finančnega načrta 

Amanda Teršar je povedala, da je glavni razlog za rebalans to, da v prejšnjem načrtu sploh ni 
bilo opredeljenih sredstev za vzdrževanje sistema evidenc študentskega dela in kot pogoj, da 

lahko izberemo ponudnika na javnem naročilu je, da imamo ta sredstva zagotovljena v 
proračunu. Povedala je, da je načrt narejen na novo, za osnovo je vzela 10 procentov višjo 
koncesijsko dajatev, kot je bila lani, ker opažamo trend rasti koncesijske dajatve. Odvzela je 

sredstva, ki so bila prej namenjena za vzpostavitev internega portala za poročanje. To je portal, 
ki bi ga vzpostavili za digitalno poročanje Nadzorni komisiji in pa za interno projektno vodenje 
na ŠOS-u, ki je bil prej predviden znotraj proračuna. V kolikor bo ta stvar izvedena, bo iz 
investicijskih sredstev, ki so ostala pri varčevanju na računu. Največja novost, ki jo je mogoče 



opaziti v proračunu so tri nova delovna mesta, ki se sistemizirajo (sistemizacija sicer še ni 
sprejeta ampak bo, v kolikor bo sprejet ta nov proračun) iz potrebe, prepoznane pri delovanju 

ŠOS-a  so se odločili za bolj profesionaliziran PR,  zato so naše dejavnosti in vsebine bolj 
prepoznavne in da smo poznani kot relevantni deležnik na našem področju. Drugo novo delovno 
mesto je svetovalec za mladinske politike, to je vsebinsko delovno mesto, ki bo pomagalo 

osnovati vsebinske mnenjske dokumente. Trenutno je samo Študentski memorandum tak 
dokument, so pa velikokrat pozvani, da opredelijo svoje stališče, glede ključnih študentskih 
problematik. Nova delovna mesta so za namene bolj jasne opredelitve in  promocije stališč ŠOS 

v javnosti. Tretje delovno mesto pa bo za pomoč integracije in implementacije vseh sprememb, 
ki jih nalaga država, z vedno večjo birokracijo za naše entitete. Torej posredovanje med ŠOS 
in OO-ji za čim lažjo prilagoditev vsem zakonskim zadevam ki nam jih nalaga država. 

Lucija Sevšek  ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.   

Predsednica ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP 8: »Svet ŠOLS sprejema Finančni načrt 2024-2, kot sledi iz priloge.« 

 

 

Svet ŠOLS  ZA  PROTI  VZDRŽAN 

 38 0  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

AD 7. Razno  

Lucija Sevšek odpre razpravo pod točko razno.  

Lucija Sevšek je povedala, da bo naslednja seja Sveta ŠOLS v začetku septembra. 

 

 

Predsednica ŠOLS ob 18:36 zaključi 46. skupščino ŠOS.  



             Zapisnik zapisala:                                      Zapisnik potrjuje:  

              Tadeja Kuri                                               Lucija Sevšek 
Sekretarka ŠOLS 
 

 

 
Predsednica Sveta ŠOLS 

  


